

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MAY 15, 1990

(39)

[Text]

The Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met at 9:48 o'clock a.m. this day, in Room 701, 151 Sparks Street, the Chairman, Bob Porter, presiding.

Members of the Committee present: Barbara Greene, Bruce Halliday, Bob Porter, Nicole Roy-Arcelin, Stan Wilbee.

Other Members present: Ronald Duhamel, John Harvard.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Joan Vance and Odette Madore, Research Officers.

Witnesses: From the Canadian Advisory Council on the Status of Women: Glenda P. Simms, President; Eliane Silverman, Director of Research; Marguerite Alexander, Director of Publications and Acting Director of Public Affairs.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Thursday, February 22, 1990, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1991. (See *Minutes of Proceedings, Tuesday, May 8, 1990, Issue No. 29*).

The Chairman called Vote 25 under EMPLOYMENT AND IMMIGRATION.

Glenda P. Simms made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 11:02 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Clairette Bourque

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 15 MAI 1990

(39)

[Traduction]

Le Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine se réunit aujourd'hui à 9 h 48, dans la pièce 701 au 151, rue Sparks, sous la présidence de Bob Porter (*président*).

Membres du Comité présents: Barbara Greene, Bruce Halliday, Bob Porter, Nicole Roy-Arcelin et Stanley Wilbee.

Autres députés présents: Ronald Duhamel et John Harvard.

Aussi présentes: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Odette Madore et Joan Vance, attachées de recherche.

Témoins: Du Conseil consultatif canadien de la situation de la femme: Glenda P. Simms, présidente; Eliane Silverman, directrice de la recherche; Marguerite Alexander, directrice des publications et directrice par intérim des affaires publiques.

Le Comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi du jeudi 22 février 1990, soit l'étude du Budget des dépenses principal pour l'exercice prenant fin le 31 mars 1991 (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 8 mai 1990, fascicule n° 29*).

Le président appelle: Crédit 25, EMPLOI ET IMMIGRATION.

Glenda P. Simms fait un exposé puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

À 11 h 02, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Clairette Bourque